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Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 

Képviselő-testülete 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. január 25-én 18 

órakor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről. 

Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Jelen vannak:  
A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Balog Mónika, 

Cseri Péter, Farkas Ferenc, Dr. Gebauer Béláné, Katus Norbert, Kecser István, 

Pálinkásné Petik Éva, Szücsi Csaba települési képviselők 

Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző, Seprősné Cseri Ágota adó- és pénzügyi 

irodavezető 

Meghívottként: Farkas László a sülysápi rendőrőrs parancsnok-helyettese, 

Tarnavölgyi László a WAMK intézményvezetője 

Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 

Horinka László polgármester: Jó estét kívánok, sok szeretettel köszöntök minden kedves 

megjelentet az év első munkaterv szerint testületi ülésén. Szeretettel köszöntöm körünkben 

Farkas Lászlót a helyi rendőrőrs helyettes vezetőjét, aki december 1-től nálunk van 

szolgálatban, bár úgy tudom, hogy a felhalmozódott túlórák miatt csak januártól van itt 

élesben. Még napirend előtt megkérlek, hogy egy pár szóban mutatkozz be. 

Farkas László: A készenléti parancsnokságon voltam, mint járőr, onnan kerültem a monori 

kapitányságra. Gombán lakom, nős vagyok, van egy gyermekem, Vasadon focizom. 

Horinka László polgármester: Már említettem, hogy kell beszélnünk a decemberi betörési 

hullámról, persze csak a megengedett keretek között, kérünk tájékoztatást.  

Farkas László: December második felében volt egy hullám, amikor sok helyre betörtek, 

olyanokhoz, akiket a településen sokan ismernek. Gyakorlatilag semmivel sem több a 

Sülysápon elkövetett betörések száma, mint más településeken. Szeretnék mindenkit 

megnyugtatni, hogy nem fogjuk addig felfüggeszteni a nyomozást, amíg nem tettünk meg 

mindent a betörések felderítése érdekében. Sajnos senki nem látott és nem hallott semmit, és 

több dologról csak utólag értesültünk. Kérek mindenkit, hogy ha tud konkrét adatokról, akkor 

tájékoztassanak bennünket. A TESCO-ba is négyszer akartak betörni, megfogtuk őket. Ehhez 

kapcsolódik egy jellemző példa: a TESCO mögött van egy ház, idős emberek lakják, a fiaik 

rájuk telefonáltak, hogy mozgás van hátul, zárkózzanak be. Tették ezt sajnos ahelyett, hogy 

telefonáltak volna a rendőrségre, hogy kimenjen a járőr. A héten jutott a tudomásunkra, hogy 

volt egy betörés, amit valaki például végignézett. Egy órán keresztül nézték, amint egy 

rendszám nélküli LADA személygépkocsiból megfigyeltek egy házat, de ezt is utólag tudtuk 

meg. Jó lenne, ha valami gyanúsat látnak az emberek, betelefonálnának az őrsre. Ha a 

kiérkező járőr megelőzne egy bűncselekményt, már jó. Kérem, az ilyen jellegű segítséget ne 

mulasszák el, az utólag a birtokunkba került információkkal csak nagyon ritkán tudunk bármit 

is kezdeni. Nagy adatmennyiséget kell átnézni, ha nem jutunk semmire, akkor beküldöm a 

nyomozati anyagot Pest megyéhez, hátha ők többre jutnak. Figyeljünk egymásra, erre szükség 

van. Jelen pillanatban itt tartunk, folyik a nyomozás, mindent megteszünk, hogy felderítsük az 

ügyeket. 

Horinka László polgármester: A lakosság tájékoztatását lehetne fokozni. Erre az újságban 

lehetőséget biztosítunk, havonta megbeszéljük, hogy mit kellene közzé tenni.  
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Farkas László: Volt egy fegyveres rablás Szőlősön, három személy lefújt egy nőt, meg is 

verték, elvették a táskáját. Három napon belül elkaptuk őket, most is előzetesben vannak. 

Mindenkinek csak azt tudom mondani, hogy mindent megteszünk és vannak eredményeink. 

Dr. Gebauer Béláné: Jelenleg költözés alatt állok, már az új otthonomban lakom, de a 

régiből még nem tudtam minden holmit elszállítani. Sajnos a régi házamat az utóbbi időben 

többször is feltörték, kb. 1 millió forint összegű kár ért. Feljelentést tettem, korrektül jártak el, 

nem mondhatok semmit, de mit tudunk tenni? Félig itt lakom, félig ott, hogyan előzhetnénk 

meg a további betöréseket?  

Farkas László: Nem tudom, hogy milyen szinten tudtak nyomot rögzíteni. 

Dr. Gebauer Béláné: Fényképeztek, de nyomokat nem igen rögzítettek, az ajtó tárva-nyitva 

volt. A személyes tárgyaimat képtelen vagyok egyszerre elszállítani. 

Farkas László: A járőröknek megmondjuk, melyek a veszélyeztetett helyek, figyeljék 

fokozottabban ezeket a helyeket. Sajnos továbbra is létszámgondokkal küzdünk, 

létszámbővítés keretében tanulókat kaptunk, akik nem rendelkeznek intézkedési jogkörrel, 

csak úgy tudjuk őket szolgálatba állítani, ha mindegyik mellé beosztunk egy tapasztalt járőrt. 

Nagyon ritkán van lehetőségünk két járőrt szolgálatba állítani, de a betörések 

megszaporodásakor szereztünk egy autót is, meg is szűntek a betörések. A szecsőiekkel 

szoktunk akciókat szervezni, ameddig lehet nyújtózkodni, mindent megteszünk. 

Dr. Gebauer Béláné: Vártam, hogy nyomot rögzítenek, ujjlenyomatot vesznek, de nem 

nagyon aktivizálták magukat. 

Farkas László: A keréknyomrögzítésnek akkor van értelme, ha egész, ujjlenyomatnak is 

csak, ha jól látható. Ha valakinek arra van szüksége, hogy az ingatlanát jobban figyeljük, 

akkor kell a rendőrség felé egy jelzés, ha nincs róla tudomásom, akkor nem tudok semmit 

tenni. Egy nyomozást kizárólag a Btk. szerint végigcsinálni nem sok értelme van, ha nincs 

eredmény, az nekünk sem jó. Önök ránk vannak szorulva és fordítva, információk nélkül nem 

tudunk eredményt elérni. 

Kecser István: Milyen illetőségűek az elkövetők? 

Farkas László: Ez személyes adatnak minősül, nem adhatok róla tájékoztatást.  

Horinka László polgármester: Kérdés van még? 

Balog Mónika: Mi az oka, hogy a faluban lévő lakásriasztók sűrűn bekapcsolnak, már én is 

immúnis vagyok rá. Ha hetente megszólal, előbb-utóbb nem figyelünk rá. Az emberek nem 

mernek jelenteni, és nem csak félelemből. Ma kérdezték, hogy mit tegyenek, két olyan egyént 

is láttak, akik nem keltettek jó érzést bennük. Nem azért nem jelentik, mert nem fontos a 

másik biztonsága, hanem azért mert még nekik lesz gondjuk belőle. 

Farkas László: Nem hibáztatok senkit, a járőr sem úgy gondolkodik, mint egy nyomozó, 

mert elég más a beállítottságuk, más a feladatuk. Egy nyomozó másként gondolkodik, a 

részletekre is jobban figyel. Ha kapunk bejelentéseket, az megerősít bennünket abban, hogy jó 

irányban nyomozunk. Egy-egy ilyen bejelentésből nem mindig van kihallgatás, sok esetben 

csak később derül ki, hogy valamelyik ügyhöz kapcsolódik. Tudatosítani kell mindenkiben, 

hogy ezek a jelentéktelennek tűnő információk fontosak lehetnek. Nem engedem, hogy bárkit 

elküldjenek, mindenkit meghallgatunk, akkor is, ha nem rendőrségi ügyről van szó.  

Horinka László polgármester: Fontosnak tartom kiemelni, hogy munkaidőn kívül rendőrség 

107-es és 112-es számának hívása helyett, célravezetőbb a monori parancsnokság 

ügyeletesének számát hívni. 

Farkas László: A központi számok a megyére futnak be, össze-vissza kapcsolnak. Saját 

tapasztalatból tudom, hogy percek telnek el, mire tudok valakivel beszélni. A 410-367-es 

telefonszám a monori rendőrkapitányság ügyeleteséé, aki azonnal tudja a járőrt értesíteni, ha 

bejelentést kap.  

Balog Mónika: Napközben a sülyi őrs száma él? 
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Farkas László: Igen. Valójában éjjel-nappal él, de ha nincs bent a járőr, nincs, aki fogadja a 

hívást, főleg éjszaka. A monori számon viszont éjjel-nappal van valaki. Napközben én is 

felveszem vagy a parancsnok úr, de rádión egyszerűbb értesíteni a járőrt.  

Cseri Péter: Kérdezném, hogy mióta laksz Gombán. 

Farkas László: 2004-től. 

Pálinkásné Petik Éva: Mennyi a rendőrőrs létszáma? 

Farkas László: 21 fő, de ebben benne van a 4 próbaidős és a titkárnő is, illetve 2 fő, akik 

még nem láthatnak el járőrszolgálatot. Létszámbővítések gyakorlatilag vannak, de nem 

érzékelhetők azonnal, mert az újak még önállóan nem intézkedhetnek. 

Pálinkásné Petik Éva: Éjszaka hány fő van szolgálatban?  

Farkas László: Az a helyzettől függ. Amikor megnőtt a betörések száma, akkor több embert 

próbáltunk szolgálatba állítani. Nehéz helyzetben vagyunk, de legalább 2 fő mindig van. 

Dr. Gebauer Béláné: Vannak rendszeresen látogatott intézmények, amelyeket felkeresnek? 

Farkas László: Igen, a közelmúltban, egy hölgy jelezte a „Kékből”, hogy két gyereket az 

anyjuk kint hagyott a kocsiban, miközben ő odabent játékgépezik. Természetesen kimentünk, 

megtettük a szükséges intézkedéseket, az esetet jeleztük a családsegítőnek. 

Balog Mónika: Pont ezzel a hölggyel beszéltem. Sokan nem merik vállalni a tanúskodást.  

Farkas László: Megmondta, hogy ő volt a bejelentő, négy-öt fő is jelentkezett tanúnak. 

Állítólag ez nem az első eset, az anya rendszeresen ezt csinálja. 

Balog Mónika: Állítólag több hónapja, több üzlet tulajdonosa is látta.  

Farkas László: Megmondtam neki, hogy ha legközelebb elkapjuk, akkor kiskorú 

veszélyeztetése miatt fogunk eljárást indítani. Ezután visszavett a lendületből, mert eredetileg 

nagyon felháborítónak tartotta az intézkedést. 

Horinka László polgármester: Amennyiben nincs több kérdés, megköszönöm 

parancsnokhelyettes úrnak, hogy eljött. Szívesen látunk a továbbiakban is, ha tudsz maradni. 

Farkas László: Köszönöm mennem kell, de rendszeresen ellátogatok ide. 

 

/18:30 Farkas László távozott az ülésről./ 

 

Horinka László polgármester: Napirend előtt még van néhány dolog. Négy anyag került 

kiosztásra, ezeket nem tárgyaljuk, csak tájékoztatásul kaptátok, mindegyik a 

szennyvízberuházással kapcsolatos. A közbeszerzési eljárásokkal kapcsolatos eseményeket, 

döntéseket, ajánlattevőket tartalmazzák. Nézzétek át, hogy képben legyetek a csatorna-

beruházás állásáról  

Elérkeztünk az ülés menetrend szerinti részéhez, megállapítom, hogy a testület teljes 

létszámban jelen van, határozatképesek vagyunk. Aki eddig nem tette meg, azt kérem, hogy a 

telefonját kapcsolja ki, vagy némítsa le.  

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom Balog Mónika és Cseri Péter képviselőtársainkat. Aki 

egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

Ügyrendi határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 9 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Balog 

Mónika és Cseri Péter települési képviselőket jegyzőkönyv-

hitelesítőnek megválasztotta. 

 

Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontokat 

javaslom annyi változtatással elfogadni, hogy a 10. napirendi pont legyen az 1., így 

Tarnavölgyi igazgató úrnak nem kell az egész estét végigülnie.  
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Az ülés napirendje: 

1./ Sülysáp Nagyközség 2012. évi rendezvény-naptárának jóváhagyása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ Tájékoztató az elmúlt negyedévben a Képviselő-testület által átruházott 

hatáskörökben hozott döntésekről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ A 2012. évi költségvetés-tervezet tárgyalása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ Jogi tanácsadói szerződés megkötése 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ Beszámoló a helyi adóztatás 2011. évi tapasztalatairól, eredményeiről 

Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

7./ Az ÖKOVÍZ Kft.-vel fennálló hulladékkezelési közszolgáltatási szerződés 

meghosszabbítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

8./ Gyepmesteri feladatok 2012. évi ellátása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ Sülysáp nagyközség várossá nyilvánításhoz szükséges pályázat benyújtása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

10./ Pályázat kiírása a civil szervezetek 2012. évi támogatására 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ Tájékoztató a jegyző 2011. évi teljesítményértékeléséről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

12./ Egyebek 

 

Horinka László polgármester: Aki az elhangzottak szerint módosított napirendet elfogadja, 

kérem, szavazzon.  

 

Ügyrendi határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 9 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

előterjesztett napirendet elfogadta. 

 

1. NAPIRENDI PONT 

Sülysáp Nagyközség 2012. évi rendezvény naptárának jóváhagyása 

 

Horinka László polgármester: Az OMSB tárgyalta, hosszasan beszéltetek róla. Igazgató úr, 

akarod kiegészíteni? 

Tarnavölgyi László: Köszönöm nem, de ha kérdés van, szívesen válaszolok. 

Katus Norbert: A rendezvény-naptárt az OMSB azzal a céllal akarta létrehozni, hogy jobban 

lehessen tervezni a települési programokat és ezekbe a civileket is bevonjuk. Ez az 

alaphelyzet. A tavalyi év alapján nem tartottuk volna nagy veszteségnek, ha kisebb lett volna 

a kínálat, de az idén is, szinte minden hétvégére tud a ház valamilyen programot ajánlani. A 

bizottság elfogadta, elfogadásra javasolja a 2012. évi rendezvény-naptárt. 
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Horinka László polgármester: Kérdés van-e a témával kapcsolatban?  

Tarnavölgyi László: Felmerült az Ihajla kapcsán, hogy éppen akkor sokan elmennek Egerbe, 

de nem volt más lehetőség, ragaszkodtak hozzá, hogy még januárban legyen. Nem vitás, az 

érintettek fele elmegy, de a másik fele jön a mi rendezvényünkre. Nehéz olyan időpontot 

találni, amikor nincs valamilyen egyházi vagy más rendezvény. Február 23-tól már böjti 

időszak van, akkor nem nagyon lehet ilyen típusú rendezvényt csinálni.  

Folyamatosan változik a program, jönnek be civil kezdeményezések. Ma tudtam meg, hogy a 

TTA június 2-ára tette az 1. Tápiómenti maratont, ami több települést is érint. Úgy 

gondoltam, emiatt nem teszem más időpontra a gyereknapi rendezvényt, inkább összeépítjük 

a két programot, kiegészíti a gyereknapot.  

Egyébként igyekszünk úgy takarékoskodni, hogy olyan produkciókat hozunk, amelyek 

vállalják, hogy annyit kapnak, amennyi a bevétel. Az ünnepekre kicsivel több pénzt szánunk. 

Katus Norbert: Három témát szeretnék felvetni. Ebben az évben szeretnénk a nemzeti és 

községi megemlékezéseinket kicsit színvonalasabban megszervezni, illetve kérlek, beszélj 

egy kicsit részletesebben arról, hogy milyen, a régióban is érdekelt programokat szerveztél és 

szervezel, valamint beszéljünk a nyugdíjasok helyzetéről is. 

Tarnavölgyi László: A két nyugdíjas klubbal megvan az a probléma, hogy nem lehet őket 

összefogásra ösztönözni. A Barátság ajánlotta, hogy fogjanak össze, működjenek együtt, de a 

Pávakör ezt elutasította. Rendszeresen szerepelnek más településen is, de a magyar kultúra 

napját például nem tudták megtisztelni még jelenlétükkel sem. Összesen csak hét szombat áll 

a ház rendelkezésére az évben, mert mindenki külön bálozik. Az a javaslatom – amit 

egyébként el is fogadtak –, hogy egy bál legyen ingyenes, plusz a Tápiómenti találkozó, a 

Barátság bejáratott, Sülysápot is reklámozó rendezvénye, a másik két-két bál idejére pedig 20 

ezer forintos díjat javasoltam, ezt el tudták fogadni. Ingyen használják a klubhelyiséget, a 

színpadot. Szeretném ezt motivációnak is szánni. Nem lehet mindent ingyen használni. Ha 

összefognának, akkor lehetne spórolni.  

Helytörténészek találkozója nagyon jól sikerült, folytatás volt Nagykátán, a mai napon is volt 

itt egy neves történész, közös tápióvidéki projekteket próbálunk elindítani. Ez inkább 

munkaprogram lesz, pogácsás üdítős megbeszélésekkel. Gecsényi professzor továbbra is 

támogat, idevonzza a tekintetet.  

Két modern tánccsoport is működik a házban, mindkettő agilis talpraesett, jó az 

együttműködés velük. Szentgyörgyiné Schneider Anitának ajánlottam, hogy szervezzünk egy 

Tápiómenti tánctalálkozót, el is kezdte kidolgozni a lehetőségeket, nevezési és regisztrációs 

díjak, stb. Anitának vannak kapcsolatai, mint például Südi Iringó, ezek nagy segítséget 

jelenthetnek a megvalósításban.  

A Tápióvidékre szánt programhoz a katolikus fiataloktól nagyon sok segítséget kapok, ezek a 

kórusok olyan produkciókra is képesek, amelyek a dalokat kedvelő közönségnek is érdekesek 

lehetnek. Egyházi kórusfesztivált hoznánk létre, a lehetőségeinkhez mérten a Tápióvidék 

kórusait meghívjuk, nagyon komoly produkciókra is képesek.  

Szücsi Csaba: A csömöri művelődés ház programjába kapcsolódok be a nővérem által, Wass 

Albert születésnapjára szerveztek programot. A Rékasi Károly által ott előadott Wass Albert 

versekből, prózai műveknek részleteiből nagyon színvonalas produkció kerekedett ki. 

Érdemes elhozni, lehetne egy emlékestet rendezni. 

Tarnavölgyi László: Nyitott kapukat döngetsz, de ennek az előadásnak az ára 120-190 ezer 

forint között mozog, plusz útiköltség. Sajnos még az ingyenes programoknak is van ára, nem 

vagyunk túl jól felszerelve, apránként tudunk haladni. Volt már olyan „rám kényszerített” 

program, amibe belebuktunk, és utána nekem kellett kigazdálkodni az árát, mert az emberek 

nem jöttek el. Én szívesen szervezem, ha odaállsz mellém és segítesz. Sok helyen az a 

helyzet, hogy van Rékasi-előadás, abba beleteszik a pénzt, és utána három hónapig nem 
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csinálnak semmit. Ha belegondolok a Hősi emlékmű szentelésébe, egy látványos színvonalas 

program volt és alig jöttek el. Gondolkodni fogok rajta.  

Horinka László polgármester: Ha nincs más, akkor fogadjuk el a rendezvénynaptárt. Aki 

egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

1/2012. (I. 25.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a 

21/2010. (XII. 28.) önkormányzati rendelet 5. § (1) h) pontja 

alapján  

1./ a településen tervezett 2012. évi rendezvények 

összehangolása végett a – határozat melléklete szerinti – 

rendezvénynaptárt fogadja el; 

2./ felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a 

rendezvénynaptár helyben szokásos módon való 

közzétételéről.   

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2012. február 20. 

Felelős: polgármester 

 

2. NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 

történt fontosabb eseményekről 

 

Horinka László polgármester: Lejárt határozat nem volt. A fontosabb eseményeket pedig 

megpróbálom most visszaidézni és kellő tájékoztatást adni. 

December 14-én volt a legutóbbi ülésünk, ekkor már beszámoltam a CSASE vezetőjének 

kinevezéséről.  

Erről korábban nem tettem említést, de ugyanezen a napon volt egy megbeszélésünk a 

Víziközmű Társulat hitelezőjével, a K&H Bankkal, amely mögül a hitelgaranciát nyújtó 

Garantiqua kihátrált. A lényeg, hogy határozott idejű volt a szerződése, és nem volt hajlandó 

újra szerződni. Ezek után nem volt biztos, hogy a K&H biztosítja számunkra a szükséges 

összeget. A helyzet jelenlegi állása szerint a Magyar Fejlesztési Bank fog garanciaadóként 

beállni a hitel mögé, ebben Czerván államtitkár úr is segített. A vizsgálat folyik, nekünk is 

kell adatokat szolgáltatni.  

Kecser István: Lehet tudni, hogy miért nem akarta megújítani a szerződést a Garantiqua? 

Horinka László polgármester: Igen. Azért mert volt mögötte egy viszontgarancia, ami 

kiesett, és innentől kezdve semmilyen új szerződéshez nem nyújt garanciát.  

December 15-én a szőlősi tornacsarnokot építő cégnél jártunk, mert egy ideje már foglalkoztat 

a gondolat, hogy hogyan lehetne szabványossá tenni a csarnokot. A mostani mérete 18x30 

méteres, viszont a szabványos méret 20x40 méteres, tehát mindkét irányban bővíteni kellene. 

Megtudtuk a cég értékesítési vezetőjétől, hogy hosszában nincs akadálya a bővítésnek, de 

szélesíteni nem lehet. Ez most már végleges. Azt javasolta, hogy próbáljuk meg eladni, és 

vegyünk egy nagyobbat. 

December 17-én a Biess Zoltánné emlékére meghirdetett rajzpályázatra beérkezett alkotások 

kiállítása és eredményhirdetése volt, amelyen részt vettem.  

December 19-én állampolgársági eskü volt. Az új egyszerűsített eljárással zajlott az 

ügyintézés. Az utóbbi időben jellemzően olyan erdélyiek tesznek állampolgársági esküt, akik 
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életvitelszerűen ott élnek, de van Magyarországon élő rokonuk. Átlagban havi 5 főről 

beszélhetünk, de változó.  

December 19-én a Területfejlesztési Társulás Közbeszerzési Bizottságának ülésén vettem 

részt.  

December 20-án a Területfejlesztési Társulás Pénzügyi- és Felügyelő Bizottsági ülésén 

vettem részt, ahol a 2011. évi költségvetés módosítása volt a téma.  

Január 9-én Bécsben leellenőriztük az aranykészletünket, Seprősné irodavezető asszonnyal, 

Katus képviselő úrral és Bihari Jánossal jártunk kint. Az árfolyam az euro csökkenése miatt 

nem túl kedvező, de a jelenlegi árfolyammal is a pénzünknél vagyunk.  

Katus Norbert: Néhány napja 15 millió plusz volt. 

Kecser István: Nem kétséges, hogy vannak mozgások, de becslések szerint, 6 év alatt 

megduplázódik az értéke.  

Katus Norbert: Az elmúlt két évben 20 % körüli volt a mozgás, az elmúlt fél évben kb. 5 %.  

Kecser István: Az árfolyamveszteségünket minden esetre kompenzálja. 

Horinka László polgármester: Olvastam egy elemzést, mely szerint az aranyár várhatóan 30 

%-kal emelkedik.  

Január 11-én a Vodafone-toronnyal kapcsolatban volt itt a cég képviselője, a Szőlő utcában 

találtunk két ingatlant, ahol felépülhetne az átjátszó. Azzal váltunk el, hogy megvizsgálják a 

szóban forgó területeket és jelentkeznek.  

Január 11-én Tápiószecsőn volt egy konferencia Zöld sziget Közép-Európában címmel. Egy 

csodafát akartak eladni, méregdrága áron. Azt gondolom, hogy érdemes a zöld energiában 

gondolkodni, de nem ebben a fában.  

Január 12-én az akadálymentesítés kapcsán elvégzett átalakítási, felújítási munkálatok átadás-

átvétele megtörtént, tartozik még a vállalkozó néhány kisebb munkával.  

Január 12-én egy mikrohullámú technikával foglalkozó cég képviselője keresett fel, mert a 

víztározónál szeretnének felállítani egy átjátszót. Olcsóbban, mint a UPC, de kicsit aggódom a 

megbízhatóságuk miatt.  

Január 13-án a Víziközmű Társulat elnökével volt találkozóm, a hiányzó lakástakarék 

szerződések megkötéséről volt szó. A K&H a hiányzó szerződések miatt nem fog egy fillért 

sem adni. 12 ezer szerződés még hiányzik. Ha további két év kell a hiányzó szerződések 

megkötéséhez, akkor személyi bankárt szabadítunk a területre. Nyilván lesz, akinek nem 

tetszik, de nem látok más megoldást. 

Január 13-án megtörténtek a költségvetés elkészítéséhez szükséges FELFIN-egyeztetések, 

minden intézményvezetővel egyeztettünk külön-külön. A cél az volt, hogy minél 

takarékosabb költségvetést tudjunk készíteni. Ez több-kevesebb sikerrel járt, de erről majd a 

költségvetés tárgyalásakor részletesebben is beszélünk. 

Január 18-án Monoron, a Munkaügyi Központban volt egy tájékoztató a közfoglalkoztatással 

kapcsolatban. A program házigazdája Sárközi Zsolt volt, aki néhány hónapja a monori 

kirendeltség vezetője, de Budapestről jött egy hölgy, aki a tájékoztatás tartotta. Megtudtuk, 

hogy az eddig gyakorlatot el kell felejteni, helyette szociális gazdaságot kell építeni. Meg kell 

találni azt a gazdasági tevékenységet, amit közmunkásokkal is működőképessé lehet tenni, 

például a mezőgazdaságban stb. Végül is föld van, majd meglátjuk, mit tehetünk. A társaság 

eléggé lehangolt volt a tájékoztató után.  

Január 18-án volt a Területfejlesztési Társulás Pénzügyi Bizottságának ülése, akkor készült az 

idei költségvetés. 

Január 19-én volt a jegyzők és a polgármesterek részére egy tájékoztató a Víziközmű 

Társulatnál, annak érdekében, hogy egységes eljárást alkalmazzunk a társulási befizetések 

esetleges behajtásánál. Nem tudom mennyire volt hasznos, ez is csak a jövőben derül ki.  

A tegnapi napon jegyző asszony és pénzügyi irodavezető asszony részt vettek egy 

tájékoztatón, amely az államháztartási változásokat taglalta. E szerint az intézmények 
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működését el kell különíteni, külön bankszámla, külön elszámolás kell nekik, ebből a Kincstár 

látni fogja, hogy mekkora összegből gazdálkodik egy-egy intézmény. Most minden 

intézményvezetőnek aláírási címpéldányt kell készíteni, kijelölve ezzel a pénzek feletti 

rendelkezési jogot. 

Tóth Krisztina jegyző: Ez csak a kisebbik része a dolognak. Minden intézménynek külön 

költségvetés kell, mindent külön kell könyvelni, a vagyonrendeletet módosítani kell. Új 

kategóriákat vezettek be, a kataszterünket is érinti, mindent újra kell csinálni. Az összes 

meglevő szerződésünket át kell írni arra az intézményre, amelyikre vonatkozik, az összes 

partnert meg kell keresni. A jövő évtől minden társulási törvény megszűnik, ezzel együtt a 

társulásaink is. Önkéntes társulások lesznek, 6 hónapon belül kell dönteni, hogy mi egyen a 

meglevőkkel. 

Balog Mónika: A családsegítőt is érinti? 

Horinka László polgármester: Kistérségi normatívából egészül ki a működése, úgyhogy 

igen. 

Seprősné Cseri Ágota: A kiegészítő normatívát el fogják veszíteni. 

Tóth Krisztina jegyző: Nem biztos, hogy anyagilag többe fog kerülni, de egy fokon túl már a 

hatékonyság is sérülhet. 10 külön könyvelésünk lesz. Sorra kerülnek majd az alapító okiratok 

is. A könyvtár egy külön kérdés, javasoljuk, hogy kerüljön vissza a művelődési központhoz. 

Az iskolák január 1-jével kerülnek állami működtetésbe, de az ezzel kapcsolatos vagyoni és 

pénzügyi dolgokról még semmi pontosat nem tudunk. 

Kecser István: Ha most bejelentjük az iskolákat önálló adóalanyként, hogy kezelik az eltelt 

negyven napot? Egy vállalkozó ad egy számlát az önkormányzathoz, azt hogy fogja az iskola 

elszámolni? 

Tóth Krisztina jegyző: Nekünk is hatalmas kérdőjelek vannak ebben az ügyben. 

Seprősné Cseri Ágota: A 10 intézményből 9 áfamentes tevékenységet végez. 

Kecser István: De a Faluszolga nem. 

Seprősné Cseri Ágota: Az adminisztrációt nem viszi el az állam. 

Kecser István: Az intézmények fenntartásához eddig kaptunk normatívát, a másik részét mi 

tettük hozzá. A továbbiakban is ez lesz, így feltehetően, amit nem fedez az állami normatíva, 

azt tőlünk fogják elvenni.  

Seprősné Cseri Ágota: Ott van Mende és Úri, akik az emelt normatívából gazdálkodnak, 

könnyen van az állam addig, amíg mi ráfinanszírozunk. Már a beszámolóban is külön-külön 

be kell mutatni, hogy melyik intézmény fenntartása mennyibe került. Most megtervezzük a 

2012-es évet, ebből szépen kiderül, hogy mit vonnak el tőlünk. 

Horinka László polgármester: Folytatom még pár gondolat erejéig a tájékoztatómat.  

Volt egy pályázati lehetőség, mezőgazdasági utak fejlesztésére lehetett támogatást igényelni. 

Megvizsgáltuk, hogy melyik út jöhetne szóba, a Kistelegire gondoltunk, egy kb. 2-2,5 km 

hosszú szakaszra, de csak 75 %-os lett volna a támogatás, vagyis az önrész még így is elég 

magas lett volna, ezért úgy döntöttünk, hogy kihagyjuk.  

A másik, hogy az óvodabővítés tervezésére kértünk ajánlatokat, egy nagykátai tervező adott 

egy nagyon kedvező ajánlatot. Szóban már megegyeztünk, 800 ezer Ft + áfa összegért készíti 

el az engedélyezési tervet. A kiviteli tervet kb. 2 millió Ft + áfáért készíti el. A másik tervező 

1,5 milliós, illetve 4 milliós ajánlatot adott.  

Kecser István: Mekkora a becsült költség? 

Horinka László polgármester: Még nem tartunk ott, vannak hozzávetőleges számok. 

Megígérem, hogy legközelebb erre a napirendre is írásos előterjesztést kaptok, akkor 

gyorsabban túlesünk rajta. Aki elfogadja az elhangzott beszámolót, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 
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2/2012. (I. 25.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

lejárt határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 

képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 

szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 

előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

3. NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató az elmúlt negyedévben a Képviselő-testület által 

átruházott hatáskörökben hozott döntésekről 

 

Horinka László polgármester: A kiküldött anyagban megtalálhattátok, kérdés van? 

Amennyiben nincs, szavazzunk az előterjesztésről. Aki elfogadja a kiküldött határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

3/2012. (I. 25.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2011. év IV. negyedévében átruházott hatáskörben hozott 

döntésekről szóló, az SZMSZ 8. § (4) és 19. § (5) bekezdése 

szerint előterjesztett beszámolót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester, ESZB elnöke 

 

4. NAPIRENDI PONT 

A 2012. évi költségvetés-tervezet tárgyalása 

 

Horinka László polgármester: Ezt az előterjesztést a PTÜB tárgyalta, kiegészítette, 

módosította néhány helyen. Nem vagyunk még abban a helyzetben, hogy elfogadjuk, még 

elég sok minden hiányzik ahhoz, hogy lássuk, mennyiből gazdálkodunk, milyen bevételeink 

és kiadásaink lesznek, messze nem tekinthető véglegesnek.  

A pénzügyi bizottság ülésén javasoltuk, hogy a várható kamatbevétel kerüljön megemelésre, 6 

millióra emeltük. Az Allianz Biztosítónál lévő lekötéseink egyike lejár, 10-11 millió, még 

nincs betervezve. Van még egy nem lejáró, de hozzáférhető lekötésünk, ami szintén növeli a 

bevételi oldalt. A pénzmaradvány ilyenkor még nem szokott végleges lenni. Nem gondolom, 

hogy erről döntést kellene hozni, arra jó, hogy tájékoztassunk benneteket, mi várható.  

Az intézmények azonban adtak be FELFIN-en kívüli igényeket, ezekkel a PTÜB nem 

foglalkozott. Viszont az úszásoktatás már esedékes, el is kezdték szervezni. A Szent Istvánban 

is tudni szeretnék, hogy lehet-e tábor. A Mórában van még egy olyan probléma, hogy volt egy 

korábbi határozat, miszerint törekedjenek a szakos ellátottság növelésére, ennek kapcsán 

beiskoláztak kollégákat, az ő tandíjtámogatásukhoz szükség van forrásra. 

Kecser István: A két iskola külön igénye volt a bizottság előtt, volt benne sok minden, 

nagyjából az volt az álláspontunk, hogy ne kapjanak külön keretet. Az általános tartalék 

keretünk 210 ezer forint, nagyon kevés, ha 20 millió lenne, akkor nagyobb lenne a 

mozgásterünk. Ha az állam átveszi a közoktatás működtetését, egész biztos, hogy a forrásokat 
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is el fogják vonni tőlünk, mert nem elég a normatíva, attól több forrás kell. A költségvetés 

változni fog, dolgozzuk be ezeket a reális kamatbevételeket általános tartalékra, és így 

fagyasszunk be mindent. Vegyük ki a pedagógiai programból az úszást. 

Balog Mónika: De ez már nagyon nehéz, mert két költségvetést érint egy tanév. A kollégák 

iskolája, amit már elvégeztek, kidobott pénz lenne, ha nem kapnak hozzá támogatást, és nem 

tudják befejezni. 

Horinka László polgármester: Eddig továbbképzési normatívából végezték? Eddig mi ilyet 

nem támogattunk. 

Balog Mónika: De a normatívát is megfelezték. 

Horinka László polgármester: Volt egy kötött felhasználású normatíva, csak erre lehetet 

használni. 

Seprősné Cseri Ágota: Nem erre fordították.  

Horinka László polgármester: Ha 11 ezer forint volt pedagógusonként, akkor a létszámot 

figyelembe véve, elég komoly összeg jön ki. 

Balog Mónika: Nem értek hozzá, de csak erre lehet használni. 

Seprősné Cseri Ágota: Viszont vannak olyan konferenciák, ahol továbbképzési igazolást 

adnak ki.  

Horinka László polgármester: A lényeg, hogy mi legyen az intézmények igényeivel. Ha 

elnapoljuk a döntést a végleges költségvetés elkészültéig, akkor nem tudnak mozdulni. 

Februárban szokták kezdeni az úszást. 

Kecser István: A mostanitól még lehet rosszabb is a helyzet, év közben lehet mínuszos is a 

költségvetés. 

Horinka László polgármester: Az úszásról az a véleményem, hogy a legtöbb gyereknél 

semmi értelme, kidobott pénz, de jövő héten kezdenék. 

Kecser István: Akkor most adjunk ki egy körlevelet, hogy csak akkor szervezhetik, ha tudják 

biztosítani az anyagi feltételeit. 

Seprősné Cseri Ágota: Most nullán vagyunk, viszont lehetnek likviditási problémáink, amit 

beterveztünk, ahhoz nem olyan egyszerű hozzájutni. Ha többet költünk, mint a likvid 

forrásunk, akkor lehet, hogy sok mindenre nem futja.  

Kecser István: Úgy értettem, hogy amit az intézmény részére elutalnak normatívát, azt 

rögtön tovább kell utalni, csak egy postás szerepet tölt be az önkormányzat. 

Pálinkásné Petik Éva: Ez már a jelen problémája vagy egy fél évet még kibír? 

Kecser István: Költségvetési évről beszélünk, nem tudunk pontos időpontot. 

Seprősné Cseri Ágota: Az összes önkormányzati intézmény számlanyitási határideje január 

31-e, az adóbejelentkezés február. Külön pénz a közjegyző, külön a bankok számlavezetési 

díja, azért fogunk fizetni, hogy tologatjuk a pénzt a számláinkon.  

Balog Mónika: Érthető a hatékonysága, látják, hogyan működik az intézmény. 

Seprősné Cseri Ágota: Megvettük az ECOSTAT programot egy könyvelés vezetésére, 

biztos, hogy kér rá plusz díjat a cég, hogy kilenc külön könyvelést tudjon kezelni. 

Szücsi Csaba: Sopron város önkormányzata semmiből bevezette a kommunális adót, 17 ezer 

forint a 65 m
2
 alatti lakásra vonatkozó adó.  

Horinka László polgármester: Az nem olyan brutális, éves százezrekről beszéltek 

építményadó vonatkozásában.  

Szücsi Csaba: 65 négyzetméterre vonatkozik, számomra ez riasztó volt. Engem ez is 

óvatosságra int. 

Pálinkásné Petik Éva: Most végképp nem lehet látni, hogy mi lesz, beinduló programokról 

van szó, mint a tábor. Lehetett volna látni, hogy megszorítások lesznek, a szülőket sem tudják 

tovább terhelni. A pénzeknek a felét szedegetik, most ott tartanak, hogy a pedagógusok 

részvételi díját is el kell kérni. 
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Horinka László polgármester: Az igazgató úr minden alkalommal kihangsúlyozza, hogy a 

táboroztató pedagógusnak is kellene napidíjat fizetni, az több lenne, mint amit a táborozásra 

adunk.  

Szücsi Csaba: Ez részben hivatás kérdése is; csinálja ingyen! 

Kecser István: A mi táborunkban is mindenki fizet azért, hogy dolgozhat. 

Seprősné Cseri Ágota: Vecsésen a FELFIN-ben például nem veszik kettőnek azokat a 

gyerekeket, akik papíron kettőnek számítanak. 

Kecser István: A csoportszámot tekintve kettőnek számít, de semmit nem kapunk utána. 

Katus Norbert: Nem mindegy, hogy az intézményi költségvetésbe mit írunk be. 

Kecser István: A Faluszolga sem mindegy, hogy mit, mennyiért végez el, ez is a fenntartás 

része. 

Seprősné Cseri Ágota: Az élő munkabér még most sem jelenik meg az intézményi 

könyvelésben, csak a megvásárolt szükséges eszközök, alkatrészek, de a munkát ugyanúgy 

ráfinanszírozzuk. 

Kecser István: A polgármester úr megnézte a bölcsőde munkadíjait, 140 ezer forint volt 

például a pelletrakodás. Ennek az összegnek meg kellene jelennie az intézmények 

költségvetésében is. 

Balog Mónika: Nem arról volt szó, hogy megjelenik? 

Kecser István: Megjelenik önkormányzati szinten, csak nincs az intézményre terhelve. 

Cseri Péter: Jelenleg arról van szó, hogy támogassuk-e a tábort és az úszást. Csatlakozom 

Kecser bizottsági elnök úrhoz: ne. 

Kecser István: A pénzügyi bizottságnak vállalni kell a felelősséget azért, hogy a költségvetés 

vállalható és kivitelezhető, ha lesz lehetőség, akkor támogatjuk. 

Horinka László polgármester: A javaslat az, hogy a kiegészítő igények kerüljenek le az 

asztalról, az úszásoktatást pedig, amennyiben megoldható, akkor mondják le. Megnézzük, 

hogy van-e szerződés. 

Tóth Krisztina jegyző: Elvileg nem lehet, mert az intézmény önállóan nem vállalhat 

kötelezettséget.  Ehhez szükséges ellenjegyzést sem irodavezető asszony, sem pedig én nem 

írtunk alá. 

Horinka László polgármester: Az elhangzott javaslat az volt, hogy az intézmények külön 

igényeit ne támogassuk, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és 1 tartózkodás mellett az alábbi 

határozatot hozta: 

4/2012. (I. 25) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

úgy határoz, hogy az önkormányzati fenntartású intézmények 

FELFIN-en kívül eső, külön igényeit nem támogatja, a 2012. évi 

költségvetésben nem építi be.  

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Horinka László polgármester: A költségvetéssel kapcsolatban nem kell most külön 

határozatot hozni, februárban újra előterjesztjük. 

 

5. NAPIRENDI PONT 

Jogi tanácsadói szerződés megkötése 
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Horinka László polgármester: Mindannyian egyetértünk abban, hogy sokkal kedvezőbb, 

mint a korábbi ilyen szerződésünk. Aki egyetért azzal, hogy a továbbiakban is dr. Acsai 

Anetta Rita ügyvédnővel kössünk jogi tanácsadói szerződést, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

5/2012. (I. 25.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ elfogadja dr. Acsai Anetta Rita ügyvéd (székhelye: 2243 

Kóka, Margithegy 18.) jogi tanácsadói szerződés 

megkötésére vonatkozó ajánlatát (100.000 Ft/hó), 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a megbízási 

szerződés megkötésére. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

6. NAPIRENDI PONT 

Beszámoló a helyi adóztatás 2011. évi tapasztalatairól, 

eredményeiről 

 

Horinka László polgármester: A PTÜB tárgyalta, elfogadásra javasolja, és ennek kapcsán 

egy javaslattal is élt, miszerint felkéri az Adó- és Pénzügyi Irodát, hogy nézzen utána, milyen 

lehetőségek vannak az ebadó bevezetésére.  

Tóth Krisztina jegyző: Amennyiben az ún. ebadó bevezetésre kerül, a befolyt összeg 

kizárólag ebrendészeti feladatokra fordítható, ami nekünk jelenleg 440 ezer forint évente. 

Persze a jövőben ez magasabb összeg lesz, mert plusz feladatok is bekerültek a rendszerbe. 

Horinka László polgármester: Elnézést, néhány percre el kell mennem, ezért erre az időre 

az ülés vezetését átadom alpolgármester úrnak.  

 

/20:00 Horinka László polgármester elhagyta az üléstermet./ 

 

Cseri Péter: Folytassuk az ülést; van-e valakinek hozzászólása, kérdése? 

Tóth Krisztina jegyző: A napirendi ponttal kapcsolatosan szeretném kihangsúlyozni, hogy az 

Iroda létszáma nem megfelelő, főleg a mostanság megnövekedő feladatokhoz mérve. Nagyon 

sok a szabálysértési bírságból származó behajtás, ami nem egyszerű eljárás: be kell idézni az 

ügyfelet, nyilatkoztatni kell a vagyoni helyzetéről, milyen módon tudja a bírságot kifizetni. 

Rengeteg papírmunka és idő, idő, idő. Vannak, akik részletfizetést kérnek, ez plusz munkával 

jár, ha nem tud fizetni, visszadobják közmunkára, egy-egy eljárás lefolytatása több hónapot is 

igénybe vehet, ezeket folyamatosan figyelemmel kell kísérni. Az adóban és minden pénzügyi 

területen nagyon el vagyunk havazva. 2013-tól változások lesznek, de nagyon sok feladattal el 

vagyunk maradva.  

Cseri Péter: Ami a személyi igényt illeti, a költségvetés szűkössége miatt nem támogatjuk. 

Annyit tudunk mondani, hogy kitartás. 

Tóth Krisztina jegyző: Természetesen mindent megteszünk, amit csak lehet, de legalább 

tájékoztatás szintjén szeretném megosztani ezt a problémát, és felhívni rá a figyelmet, mert a 

szabályos gazdálkodás a testület és a polgármester felelőssége is. 

Cseri Péter: Van-e kérdés? 

Pálinkásné Petik Éva: A járások létrejöttével a dolgotok több vagy kevesebb lesz? 
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Tóth Krisztina jegyző: Talán kevesebb lesz a munka, hiszen a hatósági részt elviszik, a 

szabálysértést például már áprilistól. Viszont várhatóan meg fogják határozni, hogy a 

település méretéhez képest mennyi lehet a finanszírozott köztisztviselői létszám, így nem 

tudjuk, hogy könnyebb lesz-e vagy nehezebb. 

Pálinkásné Petik Éva: A mutatóit nem ismeritek? 

Tóth Krisztina jegyző: Szerintem még fönt sem tudják. 

Pálinkásné Petik Éva: A szabálysértést hová viszik? 

Tóth Krisztina jegyző: A Kormányhivatalhoz. 

Szücsi Csaba: A tendencia az, hogy amit eddig három ember végzett, azt a továbbiakban 

kettő vagy akár egy végezze.  

Kecser István: Összességében pozitívum, hogy 3,6 millióval kevesebb a kintlévőség, mint az 

előző évben, ezt a magam részéről nagyra értékelem, persze továbbra is hatalmas összegről 

van szó, és minden lehetséges eszközzel törekedni kell arra, hogy minél több hátralékot 

behajtsunk. 

Seprősné Cseri Ágota: Ráadásul sok olyan van, aki tudna fizetni, ha akarna. 

Tóth Krisztina jegyző: Továbbra is a véleményem, hogy az újságban jelenjen meg az 

adótartozók listája minden adónemben. Azt gondoltam, hogy a következő számban meg 

kellene jelentetni egy cikket, amiben erre felhívjuk a figyelmet. 

Cseri Péter: Hozzunk döntést arról, hogy támogatjuk a lista elkészítését és megjelentetését? 

Tóth Krisztina jegyző: A határozatot kiegészíthetjük ezzel. 

Cseri Péter: A magam részéről támogatom a javaslatot. Aki elfogadja az adóztatásról szóló 

beszámolót és támogatja azt a javaslatot, hogy készüljön el az adótartózókról a lista és 

jelentessük is meg a Sülysápi Hírforrásban, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

6/2012. (I. 25.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

1./ a 2011. évi adóztatásról az 1991. évi XX. törvény 138. § (3) 

g) pontja alapján előterjesztett jegyzői beszámolót elfogadja; 

2./ támogatja, hogy az adóhátralékkal rendelkezők adatai – a 

vonatkozó jogszabályban meghatározott módon – 

kerüljenek közzétételre; 

3./ felkéri a jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: 1./-2./ azonnal; 3./ folyamatos 

Felelős: jegyző 

 

7. NAPIRENDI PONT 

Az ÖKOVÍZ Kft.-vel fennálló hulladékkezelési közszolgáltatási 

szerződés meghosszabbítása 

 

Cseri Péter: Ha jól emlékszem márciusig szól. Kérdés van? 

Tóth Krisztina jegyző: Más változás nincs benne, jelenleg csak hosszabbításról van szó. 

Elképzelhető, hogy lesznek változások, ha megjelenik az új hulladékgazdálkodási törvény, 

erre várunk. 

Cseri Péter: Aki egyetért a szerződéshosszabbítással, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 
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7/2012. (I. 25.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

1./ megtárgyalta az ÖKÖVÍZ Kft.-vel fennálló, a települési 

hulladékkezelésre vonatkozó közszolgáltatási szerződés 

módosításának tervezetét, és hozzájárul a szerződés – 

módosítás szerinti – 2012. február 1-től 2012. március 31-ig 

történő meghosszabbításához. 

2./ felhatalmazza és felkéri a polgármestert a 

szerződésmódosítás aláírására. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2012. január 31. 

Felelős: Horinka László polgármester 

 

8. NAPIRENDI PONT 

Gyepmesteri feladatok 2012. évi ellátása 

 

Cseri Péter: Jegyző asszony, kérlek, mondj néhány szót a tevékenységről. 

Tóth Krisztina jegyző: Kötelező önkormányzati feladatról van szó. Kétségtelenül minimális 

szolgáltatást kapunk az Alapítványtól, de nem annyival alacsonyabb színvonalút, mint 

amennyivel az ára alacsonyabb a többinél, úgyhogy én személy szerint támogatom a további 

együttműködést.  

Pálinkásné Petik Éva: Ha nem kötünk szerződést, az eseti megbízások mekkora összeget 

képviselnének? 

Tóth Krisztina jegyző: Több tízezer forintba kerülne egy-egy megbízás. Ő havonta 

végigjárja a települést, és ha külön hívjuk, akkor is kijön. 

Pálinkásné Petik Éva: Milyen gyakorisággal? 

Tóth Krisztina jegyző: Változó, előfordul, hogy egy hónapban többször is ki kell hívni, de az 

is, hogy egyszer sem. 

Seprősné Cseri Ágota: A rendőrség kihívott egy másik gyömrői társaságot, akik 30 ezer 

forintért vittek el egy kutyát. 

Cseri Péter: Van-e valakinek más javaslata, kérdése? Amennyiben nincs, szavazzunk. Aki 

egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

8/2012. (I. 25.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

1998. évi XXVIII. törvény 48/A. § (3) bekezdésében, valamint a 

2008. évi XLVI. törvény 19. § (1)-(2) bekezdésében foglalt 

kötelezettségei ellátása céljából úgy határoz, hogy  

1./ Az Aranyi Állatotthon Alapítvány (székhelye: Gyömrő, 

Töves major 1/D.; képviseli: Aranyi János Sándor) 

részére, mely alapítványi célja szerint végzi az 

elkóborolt, gazdátlan állatok befogását, megőrzését, 

tulajdonoshoz való visszajuttatását Sülysáp Nagyközség 

területén is 440.000 Ft forint vissza nem térő támogatást 

nyújt.  

2./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a 

szükséges intézkedések megtételére, a támogatási 

szerződés megkötésére. 
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Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2012. január 31. 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

/20:15 Horinka László polgármester visszaérkezett az ülésterembe./ 

 

Cseri Péter: Visszaadom az ülés vezetését polgármester úrnak.  

 

9. NAPIRENDI PONT 

Sülysáp nagyközség várossá nyilvánításához szükséges pályázat 

benyújtása 

 

Horinka László polgármester: A lényeg, hogy egy határozattal megerősítjük a 

szándékunkat. Befektetést nem igényel, valószínűleg nem leszünk város, de ez a határozat ne 

legyen ennek akadálya. A tavalyi költségvetésben volt egymillió forint sikerdíj erre. 

Balog Mónika: A várossá válással járó kondíciók megmaradnak? Több lesz a pénz? 

Horinka László polgármester: Semmit nem tudunk biztosan. Olyan települések kerülnek 

összevonásra a kialakuló járásokon belül, amelyek eddig kistérségi központok voltak.  

Aki egyetért azzal, hogy megerősítsük várossá válási szándékunkat, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

9/2012. (I. 25.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ Úgy dönt, hogy a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 

LXV. törvény 59. §-a alapján 2012-ben ismételten 

kezdeményezi Sülysáp Nagyközség várossá nyilvánítását. 

2./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert a kezdeményezés 

felterjesztésére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2012. január 31. 

Felelős: polgármester 

 

10. NAPIRENDI PONT 

Pályázat kiírása a civil szervezetek 2012. évi támogatására 

 

Horinka László polgármester: Ez a téma több kérdésben eléggé képlékeny, de abban talán 

nem – ha jól sejtem –, hogy ki akarjuk-e írni a pályázatot. Akarjuk-e támogatni a 

civilszervezeteket? 

Balog Mónika: Sokallom a 7,5 milliót. 

Cseri Péter: Az összegről most nem kell dönteni, a kérdés, hogy támogassuk-e őket vagy 

nem.  

Pálinkásné Petik Éva: A PTÜB tárgyalta az előterjesztést? 

Horinka László polgármester: Igen tárgyalta, de az összegről majd költségvetés 

elfogadásakor döntünk, most az a lényeg, hogy akarjuk-e kiírni a pályázatot. Két bizottság 

tárgyalta az előterjesztést, mindkettő elfogadásra javasolja. 

Pálinkásné Petik Éva: Nem lehetne a sporttámogatást elkülöníteni a civil támogatástól? 

Létezik-e valamilyen sporttámogatás, amit erre fordíthatunk? 

Horinka László polgármester: Régebben volt, de már nincs.  
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Aki egyetért azzal, hogy pályázatot írjunk ki a civil szervezetek támogatására, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

10/2012. (I. 25.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi 

önszerveződő közösségek pénzügyi támogatásának rendjéről 

szóló 1/2010. (II. 3.) önkormányzati rendelet alapján 

1./ az előterjesztett pályázati felhívás szerint pályázatot ír ki a 

helyi önszerveződő közösségek 2012. évi támogatására,  

2./ felkéri a jegyzőt, hogy gondoskodjon a pályázati felhívás 

közzétételéről.   

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2012. február 20.  

Felelős: 1./ polgármester; 2./ jegyző 

 

11. NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a jegyző 2011. évi teljesítményértékeléséről 

 

Horinka László polgármester: Meg vagyok elégedve a jegyző asszony munkájával, neki 

ugyan még nem mondtam, de dicséretben részesítem. Ami nem valósult meg, az nem az ő 

hibája volt, a lehetőségeihez mérten mindent megtett. Aki elfogadja a jegyző 

teljesítményértékeléséről szóló tájékoztatót, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

11/2012. (I. 25.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta és elfogadja a polgármester tájékoztatóját a jegyző 

2011. évi teljesítményértékeléséről. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

12. NAPIRENDI PONT 

Egyebek 

 

Horinka László polgármester: Szeretném felhívni a figyelmeteket arra, hogy a 

vagyonnyilatkozatok leadásának határideje január 31-e, kérem, senki ne feledkezzen meg 

róla.  

Több csatornaérdekeltségű dologban részt veszek, ezek közül a Víziközmű Társulatban 

végzett tevékenységemhez kellene egy olyan határozatot hozni, miszerint hozzájárultok, hogy 

továbbra is folytathassam ezt a tevékenységemet. Majdnem négy éve vagyok benne, most 

kitalálták, hogy kell egy ilyen határozat. Aki egyetért azzal, hogy továbbra is ellássam ezt a 

feladatot, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi 

határozatot hozta: 

12/2012. (I. 25.) ÖKT határozat 



17/17 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

hozzájárul ahhoz, hogy Horinka László polgármester a 

Tápiómenti Települések Csatornamű Vízgazdálkodási Társulata 

intézőbizottsági elnökhelyettesi megbízatását – a helyi 

önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 33/A. § (2) 

bb) pontja alapján – ellássa. 

Határidő: folyamatos 

Felelős: polgármester 

 

Horinka László polgármester: Lenne még egy témám, csak elvi szinten. Szeretném 

megkérdezni a véleményeteket, hogy a búcsúk szervezését pályáztassuk-e, vagy megegyezzek 

az eddigi vállalkozóval, Horváth Károllyal. Eddig ő volt a főszervező, mindig vele kötöttünk 

szerződést. 250 ezer forintot fizetett az Önkormányzatnak, ami nem sok, ráadásul a többiektől 

már ő szedte be a díjat, viszont cserébe rendet tartott, nem volt vita, veszekedés, mint 

korábban. Illetve azt is figyelembe kell venni, hogy a sápi búcsú megszűnik, ha nem kötünk 

szerződést; ha azt akarjuk, hogy legyen ott hinta, akkor össze kell kötni a két búcsút. Ha 

pályáztatnánk, akkor biztosan két-háromszázezerrel többet is ki lehetne hozni belőle, de az a 

tarifákon is meglátszódna.  

Kecser István: Ne pályáztassunk, szerintem se. 

 

Amennyiben nincs más, mindenkinek köszönöm a munkát, az ülést bezárom.  

 

 

 

k.m.f. 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 

 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 

 

 

 Balog Mónika Cseri Péter 

 települési képviselő alpolgármester 

 


